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Morele będą chciały przejąć od jednej do czterech firm e-commerce lub brandów 
cyfrowych w 2023 r., powiedział współzałożyciel i dyrektor generalny firmy Michał 
Pawlik w rozmowie z Mergermarket. Powiedział, że firma może również pozyskać 
dodatkowy kapitał na finansowanie działań związanych z fuzjami i przejęciami.

Morele mogłyby dokonać jednej akwizycji na kwartał i są zainteresowane firmami o 
obrotach co najmniej 40 mln zł (8,7 mln USD) – powiedział Pawlik. Powiedział, że patrzy 
przede wszystkim na oportunistyczne zakupy, do których skłaniają bardzo niskie 
wyceny marek cyfrowych w porównaniu z okresem od 2 do 3 lat temu.
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